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تکالیف شهرداری در برنامه چهارم
 شورای شهر تهران در برنامه چهارم تکالیفی در حوزه توسعه حمل ونقل همگانی 

)تی اودی( پیش بینی کرده است.
 مطالعه تفصیلی حمل ونقل عمومی یکپارچه شهر تهران براساس طرح جامع 

حمل ونقل و ترافیک
  بازمهندســی خطوط و برقراری پوشــش متوازن شــبکه حمل ونقــل عمومی در 

مناطق و محلات فاقد زیرساخت مناسب
 دسترسی پذیری تا شعاع 814متری با پوشش مترو و اتوبوس 
 یکپارچه سازی و هماهنگی سفرهای دروازه ای و درون شهری

  بهینه سازی ترکیب ناوگان و خطوط حمل ونقل عمومی

مکث

چند قدم تا حل ترافیک در تهران
همشهری وضعیت طرح مبتنی بر توسعه ناوگان همگانی را بررسی کرده است

زینبزینالزادهگزارش
روزنامه نگار

تصورکنیددرکوتاهترینزمانمــیتوانیدبهحملونقل
عمومیاعمازتاکسی،متروواتوبوسدسترسیداشتهباشید
وسپسمراکزخرید،درمانیو...نیزدرنزدیکیهمانناوگان
حملونقلباشد؛بهتعبیریهمهنیازهایشمابااستفادهاز
حملونقلعمومیرفعشود.البتهناوگانینوسازیشده،
باکیفیتوخلوت.قطعادرچنینشرایطیاولویتاولشما
برایانجامامورروزانهحمــلونقلعمومیخواهدبود.در
شهراینچنینیدیگرخبریازترافیکوآلودگیهواوصوتی
نیست،اینآرمانازطریقطرحتیاودیقابلیتتحققدارد؛

طرحیمبتنیبرتوسعهحملونقلهمگانی.
عملیاتیکردنچنینطرحیکهسببایجادتغییراتیدر
کالبدشهریمیشود،قطعانیازبهمطالعاتمیدانیوعلمی
داردکهبراساسگفتههایغلامرضاطاهرنیا،سرپرست
معاونتمطالعاتحملونقلوترافیکسازمانحملونقل
وترافیکشهرتهرانمطالعاتیدراینموضوعبامحوریت
اجرادرنقاطیچونتوحید،انقلاب،تئاترشهروفردوسی
انجامشــدهاســت.همچنیناخیرانیزمرکزمطالعاتو
برنامهریزیشهرتهرانتحقیقاتیدرراستایاجرایاین
طرحدرحوالیمترودروازهدولتانجامدادهاست.باوجود
مباحثعلمیومیدانی،طرحتیاودیهنوزدرپایتخت
اجرایینشــدهودرهالهایازابهامقراردارد؛چراکهبنا
بهگفتهاعضایشورایشهرتهرانهنوززیرساختهابرای
عملیاتیشدناینرویکردفراهمنیست،اماگاهیخبرهایی
مبنیبراجرایطرحتیاودیدرمنطقه7و21منتشــر
میشود؛ازاینروهمشــهریبهبررسیآخرینوضعیت
طرحتیاودیدرتهرانپرداختهاستتامواردمبهمآن

برایپایتختنشینانروشنشود.
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شهرداری وظیفه خود را در قبال کودکان انجام داده است

نرگس معدنی پور، رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی شورای اسلامی شهر تهران: شهرداری ضمن به روز رسانی 
زیرساخت های گذشــته، تعدادی زیرســاخت جدید نیز ایجاد کرده و وظایف خود را تمام و کمال انجام داده، اما 

همانطور که گفتیم ساماندهی کودکان کار تنها بر عهده شهرداری نیست و دیگر دستگاه ها نیز باید کمک کنند.

انتشار مطالعات تفصیلی حمل ونقل پایتخت
سید مجتبی شفیعی، مدیرعامل سازمان حمل ونقل و ترافیک شــهر تهران: قوی ترین مشاوران حوزه حمل ونقل 
تشکیل کنسرسیومی دادند تا مطالعات تفصیلی حمل ونقل عمومی شهر تهران را انجام دهند. نخستین گزارش 
این مشاوران در هفته های آینده ارائه می شود و گزارش نهایی برای تصویب در شورای عالی ترافیک ارائه خواهد شد.

بدون تأیید ایمنی هیچ فعالیتی در مناطق صورت نگیرد
عباس شــعبانی، معاون هماهنگی و امور مناطق شــهرداری تهران: مباحث مربوط به ایمنی در شــهر تهــران دوره 
میانســالی را طی می کند و تهیه چک لیســت های کنترلی در مباحث ایمنی، از واجبات هر منطقه اســت. تمامی 
صورت وضعیت های مناطق باید تأییدیهHSE را دارا باشند و بدون آن، هیچ فعالیت اجرایی در مناطق صورت نگیرد.

استفاده از چراغ خورشیدی در بوستان ها
سوده نجفی، عضو هیأت رئیسه شورای شهر تهران: استفاده از چراغ روشنایی خورشیدی، یکی از راه های کاهش 
مصرف انرژی برای روشنایی بوستان هاست. سازمان بوستان ها اقدام به نصب لامپ هایLED کرده است اما باید 

به سمت و سوی روشنایی خورشید برویم و امروز شرایط در بهره گرفتن از انرژی تجدیدپذیر قابل قبول نیست.

بازآفرینی شهری در محله عباس آباد
بازنگری طرح تفصیلی بر مبنای رویکرد تی اودی، اولویت منطقه7 
بود که نصرالله آبادیان گرچه جزئیات بیشتری از آن ارائه نداد، اما 
تلویحا عنوان کرد بازنگری طرح تفصیلی محله عباس آباد )خیابان 
شــریعتی( در قالب بازآفرینی مبتنی بر طرح تی اودی اجرایی 
می شود. شنیده ها حاکی از آن است که پیگیری ها درخصوص 
بازنگری طرح تفصیلی این محله در کمیسیون ماده5 هم تصویب 

شده و به زودی طرح تی اودی در این محور اجرایی می شود.

جانمایی در حوالی ایستگاه گلناز
عملیات عمرانی خط11 مترو سال آینده 
آغاز می شود. ایستگاه گلناز )شهرک دریا( 
مهم ترین نقطه این خط اســت که حوالی 
آن 60 هکتار زمین قرار دارد که براساس 
برنامه ریزی های صورت گرفته قرار اســت 
مســکن نمونه )الگو( در آن ساخته شود. 
براســاس گفته های محمدرضا پوریافر، 
شــهردار منطقه21 این ایستگاه فرصت 
طلایی برای اجرایی کردن رویکرد تی اودی 
است. مطالعات در این زمینه انجام شده و 
باتوجه  به ایستگاه تقاطعی قطعا دسترسی 
شهروندان به حمل ونقل همگانی را تسریع 

می کند.

تردیدها برای اجرا
2منطقه 7 و 21 اهتمام ویژه ای برای اجرای 
طرح تــی اودی دارنــد. با وجــود مطالعات 
انجام شده به دلیل نبود زیرساخت ها ازجمله 
نامناسب بودن وضعیت حمل ونقل همگانی 
انبوه بر گامی در راستای اجرای طرح برداشته 
نشده است؛ چراکه در این رویکرد دسترسی 
شــهروندان در کمترین زمــان و کوتاه ترین 
فاصله به ناوگان حمل ونقل عمومی، مهم ترین 
نکته اســت؛ بنابراین وقتی مدیریت شهری 
امروز بــا کمبود اتوبــوس و واگــن و حتی 
تاکسی های فرســوده مواجه است، منطقی 
به نظر می رسد شهرداری گام های اجرایی شدن 

این طرح را بااحتیاط تر بردارد.

تصویب طرح در کمیسیون ماده 5
مدیریت شــهری در این دوره قصد دارد توســعه شهری مبتنی بر 
توسعه حمل ونقل همگانی )تی اودی( را عملیاتی کند. این را علیرضا 
زاکانی، شهردار تهران گفت و تأکید کرد: عملیاتی شدن این طرح در 
مناطق 7 و 18 با جدیت پیگیری می شود. حمیدرضا صارمی، معاون 
شهرسازی و معماری شهردار تهران هم گفت که 2منطقه )7 و 18( 
مصوب کمیسیون ماده5 در راســتای توسعه مبتنی بر حمل ونقل 
عمومی را دریافت کرده اند و مطالعات در سایر مناطق هم شروع شده 
و تا پایان سال به اتمام می رسد. به گفته صارمی زیرساخت ها فراهم 
شده و با جابه جایی تراکم می توان حمل ونقل عمومی را گسترش داد. 
آنطور که این مقام مسئول عنوان کرده است: »شهرداری قصد دارد 
از طریق بارگزاری های تراکمی و خدماتی در حوالی ایســتگاه های 
متروی پرتردد میزان ســفرها با خودروهای شخصی را به حداقل 

برساند و بار ترافیک را کاهش دهد.«

بهبود وضعیت حمل ونقل عمومی
علیاصغرقائمی،عضوکمیسیونحملونقلشورایشهرتهران:تیاودی
یعنیتوسعهمبتنیبرحملونقلعمومیکهبرخیبراساساینتعریف
معتقدندشهربایدانسانمحورباشــدوعدهایهمباوردارندشهرباید
منطبقبرحملونقلهمگانیتوسعهیابد.هردونظریهدرنهایتمنجربه
بهبودکیفیتزندگیدرشهرمیشود،امابایدنقطهتعادلیبینهردوتعیین
کردتابهنتایجمطلوبرسید.تاکنوندرپایتختاقداماتصورتگرفته
درخصوصرویکردتیاودیمطالعاتیبودهوهنوزنمیتوانیکنقطهیا
پهنهایرابهعنواننمونهمعرفیکردکهتوسعهمبتنیبرحملونقلهمگانی
صورتگرفتهباشد؛چراکهتهرانامروزنیازبهبهبودوضعیتحملونقل
عمومیداردوتامادامیکهزیرساختهاتأمیننشود،قطعانمیتوانطرح

تیاودیرااجراییکرد.

2 هماهنگی بین بخشی معاونت ها
سیدجعفرتشکریهاشمی،رئیسکمیسیونعمرانوحملونقل
شورایشــهرتهران:طرحتیاودیبهنوعیطرحمشترکبین
معاونتحملونقلوترافیکومعاونتشهرسازیاست.وجوداین
اشتراکبیتأثیربرتأخیراجرایطرحنیست.برخلافمحتوای
تیاودی،حملونقلسهمکمترونگاهشهرسازینمودبیشتری
دارد.باهمیننگاهشــهرداریتهرانراستهخیابانبهشتیکه
وضعیتحملونقلعمومیاعمازاتوبوسومترودرآنتثبیت
شدهرابرایاجرایاینطرحانتخابکردهاستکهازاینطریق
میتواندوضعیتکسبوکارهاراساماندهیکند.بههرحالنیاز
هستدراجرایاینطرحکهتصمیمبزرگیمحسوبمیشود،

اولویتهایشهروهمهجوانبطرحلحاظشود.

1

شورا به جمع بندی نرسیده است
مهدیاقراریان،رئیسکمیتــهنظارتوحقوقی
شورایشهرتهران:تیاودیازجملهمسائلیاست
کههنوزشورادرخصوصآنبهجمعبندینرسیدهو
بین2کمیسیونمعماریوشهرسازیوکمیسیون
حملونقلمطرحشدهاست.درخصوصاینطرح
تفسیرهامتفاوتاستو2نگاهوجودداردکهآیااین
مسئلهبهموضوعترافیککمکمیکندیابااجرای
آنمعضلترافیکیتشدیدمیشود.بههرحالمنتظر
طرحنهاییونظراتکمیسیونهایتخصصیهستیم

تادرشورابررسیوتعیینتکلیفشود.

3

خدمت رسانی به آسیب دیدگان
14 دستگاه در قرارگاه کاهش آسیب اجتماعی حضور دارند

5000 ظرفیت جدید برای پذیرش معتادان متجاهر فعال شده است
4000 نفر در مراکز پذیرش شده اند

7200 کودک خیابانی خدمات دریافت می کنند

چارهایجزاجرایطرح»تیاودی«نیست
نمایندگان قطعا با توسعه ناوگان حمل ونقل عمومی کلانشهرها به ویژه  

تهران موافق هستند و بودجه های خوبی هم در سال1402 پیش بینی 
شده و در بودجه1403 هم به این موضوع توجه ویژه ای خواهیم داشت، 
چراکه موضوع حمل ونقل عمومی اولویت شــهر اســت و کاستی ها و 

کمبودهای آن باید جبران شود. 
اختصاص بیش از 40درصد بودجه شهرداری تهران به حوزه حمل ونقل نشان می دهد مدیریت 
شهری در این موضوع دغدغه مند است و برای رفع مشکلات این حوزه حتما نیاز است از سایر 
منابع مانند امکان ایجادشده از طریق تهاتر نفت هم استفاده شود. امروز تقریبا 2500دستگاه 
اتوبوس در تهران فعال هستند و براساس آمارها در این شهر نیاز به 10هزار دستگاه اتوبوس 
و حدود 1500دستگاه واگن است، بنابراین ضرورت دارد شهرداری تهران از زیرساخت ها و 
ظرفیت های ایجادشده که بالقوه هستند نهایت استفاده را ببرد و با بالفعل کردن آنها کمبودها 

را جبران و خدمت رسانی در ناوگان حمل ونقل عمومی را بهبود ببخشد. 
تقویت این حوزه حتما مورد حمایت ماست و گرچه هنوز زیرساخت ها به حد مطلوب نرسیده 
اما چاره ای جز حرکت در مســیر اجرایی کردن طرح »تی اودی« در شهر نیست و با توجه به 
گام های خوبی که توسط وزارت کشور برای تامین ناوگان حمل ونقل عمومی برداشته شده 
است، امیدواریم شهرداری تهران هم عزم خود را برای بهره مندی از امکانات فراهم شده جزم 
کند، بنابراین ضرورت دارد یک تیم روی توسعه زیرساخت های حمل ونقل عمومی و اجرای 

طرح تی اودی متمرکز شود. 
کمبود در این حوزه دلیل نمی شود نسبت به طرح تی اودی بی تفاوت بود، چراکه نیاز شهر و 

شهروندان است و تلاش شهرداری تهران هم باید در راستای تحقق آن باشد.

نگاه آماری به تحولات شهر در 730روز
11مرداد1400حکمعلیرضازاکانیبهعنوانشهردارتهرانتوسطاحمدوحیدی،وزیرکشورامضاشد.
730روزازآغازفعالیتاودرخیابانبهشتمیگذرد.دراینمدتشهرداریتهرانتلاشکردهتاباجبران
کمبودهاوعقبماندگیهادرحوزههایمختلفازجملهحملونقل،تحولاتیدرشهرایجادکند.شهردار

تهرانباحضوردرسیمایجمهوریاسلامیایرانبهتشریحاقداماتمدیریتشهریششمپرداخت.

برقی شدن حمل و نقل تهران
انعقاد قرارداد تأمین 1000 دستگاه اتوبوس برقی

افتتاح 15 ایستگاه شارژ خودروی برقی 
هدف گذاری افتتاح 1700 ایستگاه شارژ خودروی برقی در سال 1403

ورود 4.000 دستگاه موتوربرقی ، به زودی
ورود 50.000 دستگاه تاکسی برقی، به زودی

 اتوبوس ها جان تازه می گیرند
انعقاد قرارداد تأمین 2000 دستگاه اتوبوس

اضافه شدن 1260 دستگاه اتوبوس جدید در سال جاری
تنهاچندنفستااربعینحسینینوسازی و بازسازی 500 دستگاه اتوبوس تا پایان سال

اربعین
باقیماندهاستوشیعیانیکنفس
ازسراسردنیابهدیدارسیدوسالار
شــهیدانمیروندودراینبیــنبرخینیزکه
نتوانستهاندخودرابهکربلابرسانند،درشهرودیار
خویشبهسوگمینشینند.مدیریتشهریتهران
نیزخدماتیبهدوستدارانحسینیارائهمیدهد؛از
جمعآوریپسمانددرشهرهاینجفوکربلاازسوی
پاکبانانداوطلبگرفتهتاخدمتحملونقلیبه
شــهروندانتهرانیدرداخلشهریادرمرزهای
ایران.ازاینروبهصورتروزانهاقداماتقابلتوجهی
انجاممیشودکهبناستتاگوشهایازآناشارهای

داشتهباشیم.

نجف
روزانه 75 تا80 تن زباله توســط پاکبان ها  جمع آوری 
و از شهر نجف خارج می شــود. مجموعا 308پاکبان 
مستقر در شهر نجف داریم که در محورهای مختلف 
مشغول خدمت رسانی به زائران هستند. پلاستیک های 
جمع آوری زباله در مســیرهای منتهی به حرم روی 
تیرهای چراغ برق نصب شده بود تا مردم زباله را در آنجا 
قرار دهند و به نوعی فرهنگسازی  در مسیر جمع آوری 

زباله انجام شد.

مرزمهران
 شهرداری تهران در مرز مهران به 2 صورت فرهنگی و 
خدمات شهری در حال ارائه خدمت به زائران اربعین 
حسینی است و 200نفر از نیروهای شهرداری تهران 

در این مرز در حال ارائه خدمت به زائران حسینی)ع( 
هســتند. خیمه های مخصوص برنامه های فرهنگی 
در مرز مهران برپا شــده  که برای بانــوان و کودکان 
نیز برنامه های فرهنگی-مذهبی- مناســبی درنظر 
گرفته شده است. همچنین با استقرار عوامل اجرایی 
خدمات شهری در قرارگاه مرزی مهران، روزانه بیش 
از 20تن زباله در مسیر ترددی این محدوده نظافت و 
جمع آوری می شود. 100نفر از عوامل خدمات شهری 
و محیط زیست در مرز مهران مستقر هستند و فاز 3 و 5 
شــهر مهران و محدوده موکب محبــان الرضا)ع( و 
همچنین حدفاصل پل زائر تا پاسگاه بهرام آباد توسط 
این عوامل نگهداشــت و نظافت می شود. امور مربوط 
به خدمات شهری طی 2 شــیفت انجام و خادمان هر 
صبح با اعزام به شــهر و محدوده مرزی خدمت رسانی 
می کنند. 30مخــزن 660لیتــری و 70مخزن 120 
لیتری برای جمع آوری زباله تعبیه شده است و روزانه 

بیش از 20تن زباله و ضایعات و نخاله و لجن از محدوده 
مرزی و شهر مهران برای نظافت این محدوده و تسهیل 
تردد زوار توسط عوامل خدمات شهری و محیط زیست 
جمع آوری می شــود. روزانــه 500هــزار مترمربع 
نگهداشت شهری در قرارگاه مرزی و شهر مهران انجام 
می شود که در نتیجه 15هزارمترمربع روزانه شست و شو 
و 1800متر   نیز لایروبی انهار توسط خادمین با مدیریت 
و حضور معاون خدمات شهری و محیط زیست منطقه 
عملیاتی می شود. اتاق های مخصوص مادر و کودک در 
مرز مهران ایجاد شده است و شرکت شهر سالم نیز به 
پرسنل و زائران حســینی)ع( در مرز مهران خدمات 

خوبی ارائه می دهند.

مرززرباطیه
160نفر از نیروهای شــهرداری تهران در »زرباطیه« 
مشغول خدمت رسانی به زائران حسینی)ع( هستند. 
موکب مادر و کودک در فضایی به مساحت 36متر در 
پایانه مرزی زرباطیه به منظور سرگرمی کودکان تعبیه 
شده و تعدادی اسباب بازی نیز در اختیار کودکان قرار 

می گیرد.

نجفتاکربلا
روزانه 300 نگهدارنده کیسه زباله برای خدمت رسانی 
به زائران پیاده روی اربعین در طریق الحسین)ع( بین 
نجف و کربلا نصب شــده اســت. فعالیت کارگران در 
3شیفت کاری از ساعات اولیه صبح آغاز شده و تا پاسی 
از شب ادامه دارد. روزانه 4هزار مترمربع از معابر خیابان 

شارع طوسی پاکسازی و نظافت می شود.

نهضت خدمت رسانی ادامه دارد
مدیریت شهری طی 24ساعت گذشته خدمات قابل توجهی برای زائران حسینی درنظر گرفته است

مترو
افتتاح متروی پرند با 20 کیلومتر خط و 1 ایستگاه  ماه آینده

بازسازی 240 دستگاه واگن
خرید 791 دستگاه واگن از کشور چین

سفارش تأمین 113 دستگاه واگن به تولیدکنندگان داخلی
افتتاح 14کیلومتر خط با 10 ایستگاه سال گذشته

افتتاح 20کیلومتر خط با 13 ایستگاه در سال جاری

 نونوار شدن بناهای فرسوده
وجود 4600 هکتار بافت فرسوده

تصویب 26 طرح موضعی و موضوعی در کمیسیون ماده 5
ساماندهی 5000 پلاک در کن

رشد 300 درصدی صدور پروانه در بافت فرسوده

 اصلاحات ترافیکی
9۸ تقاطع ناقص در تهران وجود دارد

11 تقاطع سال گذشته اصلاح شد
2۸ تقاطع امسال اصلاح می شود

59 تقاطع سال آینده اصلاح خواهد شد

اقبالشاکری؛عضو کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامییادداشت
گزارش کار امروز

مهم ترین اقدامات مدیریت شــهری،کف مناطق رخ می دهد و 
همشهری در پی مطالبه گری از شــهرداری های مناطق است تا 
مشخص شود هر منطقه در هر روز چه اقدامی انجام داده است.

منطقه 

هماهنگی برای برنامه روایتگری شهدا در دالان بهشت را در موکب 1
محبان الرضا)ع( شهید همدانی مرز شلمچه انجام دادم.

سیدمهدی صباغ

منطقه 

در جلســه هماهنگــی دوره تســهیلگری ســفیران انرژی ویــژه زنان 9
تأثیرگذار شرکت کردم.

محمدرحیم مرتضوی

منطقه 

اعزام کاروان سوم همکاران به مرز مهران را هماهنگ کردم و دستورات 5
لازم برای پیشبرد طرح ها و برنامه های درحال اجرا را صادر کردم.

احسان شریفی

منطقه 

عملیات نوسازی سنگفرش پارک شهر را در دستور کار حوزه فنی و 12
عمران این منطقه قرار دادم. 

وحید رضا انارکی محمدی

منطقه 

در همایش ســلامت و زندگی که با محوریت طب سنتی و خانواده 1۸
برگزار شد، حضور داشتم. 

محمد جواد خسروی

منطقه 

از پارکینگ طبقاتی اختیاریه، بوســتان مــادر و کــودک، کانال منظریه، 3
مسجد در حال ساخت المتقین بازدید و دستورات لازم را صادر کردم.

حمید جوانی

منطقه 

پس از بازدیدهای میدانی و جلسات مشترک با پلیس راهور منطقه 11
نقاط حادثه خیز را شناسایی و در دستور کار قرار دادم.

سید محمد موسوی

منطقه 

آیین نامگذاری کوچه شهید غلامحسین کوهی برگزار شد و همراه 16
با مدیران و معاونان در این مراسم شرکت کردم.

محمدامین سالاری پور

منطقه 

جهت هماهنگی مراســم جاماندگان اربعین جلسه ای با معاونین، 7
مدیران و شهرداران نواحی برگزار کردم.

نصرالله آبادیان

منطقه 

محدوده غربی منطقه را در حالت آماده باش قرار داده ام تا شرایط 14
برای برگزاری مراسم جاماندگان اربعین حسینی مهیا شود. 

امیر یزدی

منطقه 

جلسه ای با موکب داران جاماندگان اربعین حسینی در شهرستان 20
ری داشتم.

رضا شنگی

منطقه 

بازدیدی از مرز زرباطیه و نحوه خدمت رســانی به زائران اربعین 2
داشتم.

مهدی صالحی

منطقه 

در قرارگاه طریق الحســین)ع( جلســه ای بــا نمایندگان شــهرداری، 10
خیران و... داشتم .

مهدی اخ الصنایع

منطقه 

از وضعیت نگهداشت شهر در محله وصال و همچنین از گودهای 6
منطقه به منظور مشاهده وضع موجود بازدید کردم.

مرتضی روحانی

منطقه 

 هماهنگی های لازم برای توزیع مناسب روزانه 2و نیم تن کیسه زباله در 13
مسیر یک طریق الحسین)ع( و خدمت رسانی به کودکان  را  انجام دادم.

محمد هادی علی احمدی

منطقه 

با نزدیک شدن به ماه مهر اقداماتی چون رنگ آمیزی، خط کشی، رسیدگی 19
به فضای سبز حوالی مراکز آموزشی و مدارس منطقه را بررسی کردم.

تورج فرهادی

منطقه 

جلسه ای با مدیران شهری و نماینده دادستان دادگستری ناحیه 4  4
برگزار و وضعیت سد معبر محلات را بررسی کردم.

علی اصغر کمالی زاده

منطقه 

در نجــف حــدود 9ایســتگاه شناســایی و نیروهــای پاکبان مســتقر 17
شده اند. بازدیدی از این ایستگاه ها داشتم.

رضا سیفی

منطقه 

به عنوان مسئول قرارگاه زینبیه در شهر کربلا، همراه سایر همکاران ۸
مشغول خدمت رسانی به زائران هستم.

فاطمه تنهایی

منطقه 

جلســه کمیته مدیریت بحران ویژه راهپیمایی جاماندگان اربعین 15
را با سازمان های خدمات رسان و نهادهای انتظامی برگزار کردم. 

محمد شیری

منطقه 

روز پنجشــنبه در جمــع گروهــی از نوجوانان کــه کاروان ســرود راهیان 21
کربلا را دارند، حضور پیدا کردم و جویای فعالیت های هنری شان شدم.

رضا پوریافر

منطقه 

از عملیات بهســازی آســفالت بزرگراهی در ســطح ناحیه2 بازدید کردم؛ 22
خدمات رسانی هرچه مطلوب تر را در دستور کار این ناحیه قرار دادم.

مسعود نصرتی

خیابان5شرقیکیانپارساهوازنیازمندنظافتفوریاست
مدتی است خیابان های کیانپارس اهواز نظافت نمی شوند و 
بوی تعفن این محدوده را گرفته اســت. وضعیت در خیابان 
5 شرقی بدتر است و دپوی زباله وضع را بدتر کرده و پشه و 
مگس و آلودگی مضاعف اســت. لطفا به این وضع رسیدگی 

شود.
ربیازاهواز

پلطبقاتیصدرنیازمندزیباسازیاست
پل طبقاتی صدر اگر زیباسازی شــود ضمن ایجاد نشاط و 
شــور در مســیر، تبدیل به یکی از زیباترین پل های کشور 
بلکه جهان خواهد شــد و می توان از کنار زیبایی های آن به 
نفع شهر و شهرداری و شهروندان مقدار زیادی کسب درآمد 
کرد. متأســفانه این ظرفیت نادیده گرفته می شــود ضمن 
اینکه چهره بتنی و نازیبای آن روح شــهروندان را می آزارد. 
می توان با اســتفاده از ظرفیت های هنرمندان شهر و کشور 
با کمترین هزینه این پل های بتنی را تبدیل به ســازه های 

دلنواز و زیبا کرد.
سماواتیازتهران

چرامجوزساختمانهایاستخرداردرفردیسصادرمیشود
با وجود بحران آب و شــرایطی که هم اکنون کشور با آن مواجه 
است در بلوار 45متری امام خمینی، مجتمع هایی می سازند که 
همه واحدهای آن 500متر استخر دارند. واقعا شهرداری فردیس 
برای صدور چنیــن مجوزهایی چه توجیهی دارد؟ چه کســی 
مسئول تامین آب این استخرهاست؟ آیا اینگونه شهر فروشی با 

این کم آبی ها درست است؟
طهرانیازفردیسکرج

درخواستاتصاللولهفاضلابشهرکزایندهرود
بهفاضلابشهری

حدود یک سال است که لوله فاضلاب شــهری داخل شهرک 
زاینده رود و شــهرک های اطراف آن جاگذاری و نصب شده اما 
هنوز خبری از اتصال آن به شبکه اصلی فاضلاب شهری اصفهان 
نیست. تخلیه فاضلاب به ناچار با ماشین های مخصوص انجام 
می شود. برخی اوقات سطح پساب در داخل خانه ها یا  کوچه ها 
بالا می آید وموجب آلودگی و ایجــاد بوی نامطبوع به خصوص 
هنگام گرمای هوا می شود. ازمســئولان تقاضا داریم در اسرع 
وقت با تکمیل و اتمام این طرح ناتمــام مردم را از این وضعیت 

نجات دهند.
دباغازشهرکزایندهرود

شمارهتلفنارتباطيباخوانندگانبا مردم

عمران شهر
9.2 کیلومتر آزادراه امسال افتتاح می شود

15 درصد کاهش بار ترافیک با افتتاح بزرگراه شهید شوشتری
4.7 کیلومتر بزرگراه شهید بروجردی آماده بهره برداری

9.۸کیلومتر طول تونل شهیدمتوسلیان است که امسال احداث آن شروع می شود
110.000.000 مترمربع مساحت کل معابر تهران است

1.500.000 تن نیاز سالانه تهران به آسفالت 
۸00.000 تن آسفالت استفاده شده در معابر

طی سال 1402


